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Obec Pržno

Pržno 201, 739 11 Pržno
tel.č.: 558 661 615 | e-mail: urad@przno.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 6/2022-2026 Zastupitelstva obce Pržno

konané dne 26. 6. 2023 v Občanské centrum Pržno, Pržno 201 od 17:30 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:30 - 18:35
Přítomno: Petr Blokša, Jarmila Gnidová, Radomil Jaroš, Libor Sasýn, Vladimír Prachař,

Monika Adamcová, MUDr. Sylva Gistingerová, Ing. Milena Tvrdoňová, Jiří
Matýsek

Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Petr Blokša
Zapisovatel*: Jarmila Gnidová
Ověřovatelé zápisu: Jarmila Gnidová, Jiří Matýsek, Monika Adamcová,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, volba návrhové komise, schválení programu
blok 1-1

Starosta  obce  zahájil  jednání  zastupitelstva,  přivítal  přítomné,  konstatoval,  že  zasedání  bylo  řádně
svoláno, a Zastupitelstvo obce je usnášení schopné. Jednání se účastní všichni jeho členové. Přítomna je rovněž
účetní obce Ing. Ivana Konopková.

Program:
1. Zahájení, volba návrhové komise, schválení programu
2. Zpráva ověřovatelů
3. Rozpočtové opatření č.3/2023
4. Závěrečný účet za rok 2022;

Účetní závěrka obce za r. 2022;                                                         
Účetní závěrka p.o. ZŠ a MŠ Pržno za rok 2022

5. Výběrové řízení na FVE
6. Různé

 

blok 1-2

Zastupitelstvo volí Návrhovou komisi.

Místostarostka Jarmila Gnidová navrhuje komisi ve složení : Jarmila Gnidová, Jiří Matýsek a Monika Adamcová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce Pržno volí  jednohlasně Návrhovou komisi  ve  složení:  p.  Jarmila  Gnidová,  p.  Jiří
Matýsek, p. Monika Adamcová. Tyto volí ověřovateli Zápisu a Usnesení.

tyto zároveň volí ověřovateli Usnesení a Zápisu.
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Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/6/2023 bylo schváleno.

blok 1-3

Starosta obce určuje zapisovatelkou jednání místostarostku Jarmilu Gnidovou.

blok 1-4

Schválení programu, případné úpravy či doplnění

1. Zahájení, volba návrhové komise, schválení programu

2. Zpráva ověřovatelů

3. Rozpočtové opatření č. 3/2023

4. Závěrečný účet za rok 2022

Účetní závěrka obce za rok 2022
Účetní závěrka p.o. za rok 2022

5. Výběrové řízení na FVE

6. Různé

Program byl předložen ke schválení bez úprav a doplnění.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno schvaluje navržený program jednání.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/6/2023 bylo schváleno.

2. Zpráva ověřovatelů

Zastupitelé vzali na vědomí Zprávu ověřovatelů o ověření Usnesení č. 5/2022-2026 a Zápisu č. 5/2022-2026
z minulého zasedání Zastupitelstva obce Pržno, kterou přednesla p. Jarmila Gnidová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno bere na vědomí Zprávu ověřovatelů o ověření Usnesení a Zápisu z minulého
zasedání Zastupitelstva obce Pržno. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Rozpočtové opatření č.3/2023

Starosta obce seznámil zastupitele s Rozpočtovým opatřením č. 3/2023 - úpravou rozpočtu k 31.5.2023 v
příjmech o 172.000,- Kč a výdajích o 172.000,- Kč.

Přílohou  je  Rozpočtové  opatření  č.  3/2023.  Pro  informaci  je  předložen  rovněž  Výkaz  o  plnění  o  plnění
rozpočtu ke dni 31.5.2023.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2023, a to v příjmech o 172.000,- Kč a
výdajích o 172.000,- Kč.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Závěrečný účet za rok 2022; Účetní závěrka obce za r. 2022; Účetní závěrka p.o. ZŠ a MŠ Pržno za
rok 2022

blok 4-1

Starosta  obce  seznámil  zastupitele  s  výsledkem  přezkoumání  hospodaření  obce  za  rok  2022.  
Přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 bylo provedeno v rozsahu stanoveném zákonem č. 420/2004 Sb.,
o přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, ve znění pozdějších
předpisů na základě písemné žádosti ze dne 20.4.2022. 

Dílčí přezkoumání proběhlo 23.8.2022. Kontrolované období 1-7/2022. 

Závěrečné přezkoumání hospodaření k datu 31.12.2022 bylo vykonáno dne 2.3.2022. 

Předmět kontroly, závěr zkoumání, zjištěné chyby a přijetí opatření k nápravě chyb jsou uvedeny v návrhu
Závěrečného účtu. Zjištěný stav nebyl v souladu s § 219 zákona č. 134/2016 Sb. Při dílčím přezkoumání, byly
zjištěny následující chyby a nedostatky dle § 10 odst. 3 písm. b), které nemají závažnost nedostatků uvedených
pod písmenem c), které byly do konce přezkoumávaného období napraveny:

- zadavatel  neuveřejnil skutečnou výši uhrazené ceny zadavatelem na profilu zadavatele za plnění smlouvy, a
to nejpozději do 3 měsíců od splnění smlouvy . Konkrétně se jednalo o akci „Dodávka a instalace workout
sestavy a parkour hřiště včetně vytvoření dopadové plochy“.

Starosta obce bezprostředně po zjištění nedostatku dne 23.8.2022 provedl nápravu a vytýkaný stav uvedl
do  souladu  s  §  219  zákona  č.  134/2016  Sb.  Splnění  přijatého  opatření  bude  ověřeno  v  rámci
přezkoumání hospodaření za rok 2023. 

Se zjištěným nedostatkem bylo  zastupitelstvo seznámeno již na zasedání konaném dne 14.9.2022.

Zastupitelstvo přijalo následná opatření, které zadavateli vyplývá rovněž  ze schválené Směrnice k zadávání
veřejných zakázek malého rozsahu, účinné od 9.3.2021:

- Pokud cena zakázky přesahuje 500.000,- Kč (bez DPH), je povinností zadavatele, dle § 219 odst. 1) ZZVZ,
uveřejnit na profilu zadavatele uzavřenou smlouvu na veřejnou zakázku včetně všech jejích změn a dodatků, a
to do 15 dnů ode dne jejich uzavření nebo od konce každého čtvrtletí v případě veřejných zakázek zadávaných
na základě rámcové dohody nebo v dynamickém nákupním systému.

-  Zadavatel  nemusí  uveřejňovat  na  profilu  zadavatele  smlouvy,  které  uveřejnil  v  souladu  se  zákonem
č. 340/2015 Sb. o registru smluv. Zadavatel  uveřejní  na profilu zadavatele rámcovou dohodu do 15 dnů
od jejího uzavření.

- Zadavatel uveřejní nejpozději do 3 měsíců od splnění smlouvy na profilu zadavatele výši skutečně uhrazené
ceny za plnění smlouvy, na kterou se vztahuje povinnost uveřejnění podle článku 7.7. U smlouvy, jejíž doba
plnění přesahuje 1 rok, uveřejní zadavatel nejpozději do 31. března následujícího kalendářního roku cenu
za plnění smlouvy v předchozím kalendářním roce.

Odpovědnost  za  dodržování  opatření  nese  starosta  obce  .  Kontrolou  dodržování  opatření  je
pověřena  místostarostka   a  účetní  obce.  Zastupitelstvo  přijalo  k  uvedeným  nedostatkům  opatření.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno přijímá systémové nápravné opatření takto: Obec, jako zadavatel, provedla dne
23.8.2022 nápravu a vytýkaný stav -  neuveřejnění  skutečně uhrazené ceny za plnění  smlouvy o dílo
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na profilu zadavatele ve lhůtě nejpozději do 3 měsíců - uvedla do souladu s § 219 zákona č. 134/2016 Sb.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/6/2023 bylo schváleno.

blok 4-2

Závěrečný účet

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno schvaluje  Závěrečný účet obce Pržno za rok 2022 s vyjádřením souhlasu
s celoročním hospodařením bez výhrad na základě Zprávy o výsledku hospodaření  obce Pržno  za rok
2022, a to  v příjmech 39.663.963,29 Kč, ve výdajích 32.871.891,46 Kč, Tř. 8. financování 6.792.071,83 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/6/2023 bylo schváleno.

blok 4-3

Hospodaření p.o. ZŠ a MŠ Pržno

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Pržno  schvaluje   hospodaření  příspěvkové  organizace  ZÁKLADNÍ  ŠKOLA  a
MATEŘSKÁ ŠKOLA PRŽNO, OKRES FRÝDEK-MÍSTEK, příspěvková organizace, Pržno 88, IČ 73185001 za
rok 2022, bez rozdělení hospodářského výsledku (0 Kč)

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2c/6/2023 bylo schváleno.

blok 4-4

Účetní závěrka obce za rok 2022

Diskuze:
Petr Blokša požádal  paní  účetní  Ing.  Ivanu  Konopkovou,  jestli  by  mohla  vysvětlit

rozdíl mezi závěrečným účtem a účetní závěrkou.
Ing. Ivana Konopková krátce vysvětlila rozdíl mezi závěrečným účtem a účetní závěrkou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno schvaluje účetní závěrku Obce Pržno sestavenou k 31.12.2022, včetně zprávy
inventarizační komise za rok 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2d/6/2023 bylo schváleno.

blok 4-5

Účetní závěrka p.o. ZŠ a MŠ Pržno

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno schvaluje účetní závěrku zřízené příspěvkové organizace ZÁKLADNÍ ŠKOLA a
MATEŘSKÁ  ŠKOLA,  OKRES  FRÝDEK-MÍSTEK,  příspěvková  organizace,  Pržno  88,  IČ
73185001,  sestavenou  k  31.12.2022,  včetně  zprávy  inventarizační  komise  za  rok  2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 2e/6/2023 bylo schváleno.

5. Výběrové řízení na FVE

Starosta obce seznámil zastupitelstvo s dosavadními průběhy dvou neúspěšných výběrových řízeních na FVE
na objektu OC. Oznámil, že 2. VŘ na FVE bylo v pátek 23.6.2023 zrušeno. Komise dospěla k závěru, že nabídky
dostatečně  neodpovídaly  požadovanému zadání,  bylo  v  nich  řady  nejasností,  což  bylo  hlavním důvodem
k rozhodnutí o zrušení VŘ. Starosta seznámil  zastupitele se záměrem připravit 3. VŘ, které by mělo být
připraveno během následujících týdnů. Zmínil, že je žádoucí, aby se přihlásily subjekty, které skutečně budou
ochotny plně respektovat předložené požadavky plynoucí z PD a Požárně bezpečnostního řešení  stavby a
rovněž že budou ochotny deklarovat schopnost případnou zakázku realizovat.

Diskuze:
Vladimír Prachař se dotázal, jak je stará PD na FVE?
Petr Blokša odpověděl, že přibližně 2 roky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno bere na vědomí informace o průběhu výběrových řízeních na FVE a informace
o opětovném zrušení výběrového řízení a přípravě další opakované  výzvy na zhotovitele FVE na objektu
OC.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Různé
blok 6-1

Stanovení výše pronájmu - byt v HZ

Starosta seznámil zastupitelstvo s průběhem prací na rekonstrukci bytu v HZ a přednesl návrh ke stanovení
výše pronájmu bytu po konečném dokončení.

Zmínil přibližné dosavadní  náklady vč. práce , které dle přibližného odhadu před dokončením dosahuji cca 400
tis. Kč.

Starosta navrhl výši pronájmu ve stejné úrovni jako u bytů v novostavbě bytového domu, a to ve výši 150,-
 Kč/m2.

Diskuze:
MUDr. Sylva Gistingerová vznesla dotaz, jakou má byt velikost?
Petr Blokša odpověděl, že jde o byt 3+1 o velikosti přibližně 65m2. Došlo ale k malým

úpravám a vznikl tam určitý skladovací prostor. Ten by mohl nahradit půdní
prostor  a  sklep,  protože  do  sklepa  zatéká,  což  potvrdila  paní  Monika
Adamcová, že když hodně prší tak se tam hromadí voda a nelze tam cokoliv
uskladnit.

MUDr. Sylva Gistingerová se ještě zeptala, jaké další úpravy byly v bytě udělány?
Petr Blokša odpovídá, že se dělaly nové elektrorozvody, nové podlahy, zateplení podlah,

dělaly  se  nové  omítky,  řešilo  se  vyvložkování  komínu,  kdy  si  nový
nájemce může  dát  krbová  kamna a  topit  tak  krbem.  Dále  je  tam nová
kuchyňská linka s novými spotřebiči aj. Po diskuzi se přešlo k hlasování.

Libor Sasýn se zeptal, zda-li jsou oba byty v HZ stejné?
Petr Blokša odpověděl, že si není jist, ale domnívá se, že dispozice jsou rozdílné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno schvaluje výši pronájmu v bytě 3 + 1 + příslušenství za cenu 150,- Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 3a/6/2023 bylo schváleno.

blok 6-2

Směrnice obce

Starosta  seznámil  zastupitele  s  průběhem aktualizace  a  úprav  stávajících  směrnic  a  se  zavedením nové
o poskytování cestovních náhrad.

Jedná se zejména o: 

SMĚRNICE o poskytování cestovních náhrad při pracovních cestách
SMĚRNICE o finanční kontrole - aktualizace, dodatek
SMĚRNICE o vedení pokladny

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno bere na vědomí  informaci  o zpracování,  aktualizaci  a  zavedení  Směrnice
o poskytování cestovních náhrad při pracovních cestách, Směrnice o finanční kontrole a Směrnice o vedení
pokladny.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 6-3

Sběrné místo

Starosta  seznámil  zastupitele  s  přípravou nové  investiční  akce  řešící  budoucí  sběrné  místo,  jehož  vznik
předpokládá u budoucí čistírny odpadních vod. Za tímto účelem byla uzavřena Smlouvy o dílo na zpracování
PD pro záměr : Sběrné místo Pržno.

Zhotovitel byl vybrán na základě průzkumu trhu, doporučení a poptávky, a to v souladu se Směrnicí o VZMR
obce Pržno.

Starosta rovněž informoval, že zhotovitel již zpracoval Studii proveditelnosti s několika variantami řešení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno bere na vědomí informaci starosty o uzavření Smlouvy o dílo s Ing. Karlem
Šigutem na zpracování PD pro stavební povolení - Sběrné místo Pržno, za cenu 160.000,- Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 6-4

ZŠ - informace o testování ČŠI a dotazníkovém šetření

Starosta dále informoval o průběhu a výsledcích celostátního testování žáků, které prováděla Česká školní
inspekce.

Z hodnocení vyplynulo, že naše škola vyšla jako vysoce nadprůměrná.  Perfektních výsledků naši žáci dosáhli
v kategorii čtenářská gramotnost. Ve všech testovaných oblastech byli žáci naší školy nadprůměrní v porovnání
s ostatními dětmi v České republice. Někde dokonce o více než 20 procent. 
V  rámci  dotazníkového  šetření  mezi  rodiči  žáků  ZŠ  dostala  naše  škola  rovněž  lichotivé  vysvědčení.
Rodiče  hodnotili, kromě jiných, tyto hlavní oblasti: kvalita výuky, vztahy, prostředí a klima ve škole. Toto
šetření stejně jako dobré výsledky v testech České školní inspekce dosahuje škola opakovaně. 
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Diskuze:
Petr Blokša řekl, že vedení školy vč. učitelů a zaměstnanců zasluhují pochvalu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno bere na vědomí informace o dotazníkovém šetření  a dovednostních testech
žáků ZŠ Pržno

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 6-5

Starosta informoval také o probíhajících projektech a záměrech

dokončuje se realizace výstavby Lávky u čp. 92
dokončuje se PD na rozšíření křižovatky  a komunikace v lokalitě Olivkovo. Je podána žádost o stavební
povolení. Na podzim by mohla proběhnout realizace
připravuje se VŘ na Lávku v chatovišti Chrastiny (pod Pahorkem)
probíhá stavební řízení na realizaci záměru : Zázemí pro sport. Po získání stavebního povolení vyčkáme
na případný dotační titul.
požádali jsme o prodloužení stavebního povolení na obchod a technické zázemí obce. Povolení končilo
v květnu 2023.
probíhají  přípravy na VŘ Terminál a autobusové zastávky u OC Pržno. Na jaře jsme podali  žádost
o dotaci z PROV MSK. Jsme mezi náhradníky.
dokončuje se pořizování vybavení pro SDH Pržno z dotace MAS Frýdlantsko -Beskydy prostřednictvím
SZIF. Následovat bude vyúčtování dotace.

Diskuze:
Jiří Matýsek se zeptal zda-li lávka v Chrastinách má stát skutečně okolo 2,5 mil Kč?
Petr Blokša odpověděl, že předpokládaná cena vychází z projektové dokumentace.
Libor Sasýn k Zázemí pro sport uvedl, že by měla být do konce listopadu realizována

nová elektro přípojka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Pržno  bere  na  vědomí  informace  o  probíhajících  a  připravovaných  akcích,  a
probíhajících stavebních řízeních.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 6-6

Smlouvy na dodávky energie a plynu

Starosta seznámil zastupitele s nabídkou společnosti Dobrá Energie, se kterou má obec uzavřeny smlouvy
na dodávky elektřiny a plynu na většině odběrných míst v obci pro období 2023 -2025.  Dodavatel přichází
s aktualizací smluv na dodávky obou komodit pro obecní objekty již od 1.1. 2024 a pouze na jeden rok. Využití
nabídky přinese obci značnou finanční úsporu oproti původním smlouvám.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Pržno  bere  na  vědomí  informace  o  možnosti  předčasné  aktualizace  smluvních
závazků mezi Obcí Pržno a společností Dobrá Energie na dodávky elektřiny a plynu, kategorie Maloodběr,
produkt FIX 12, varianta 6/2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 6-7

Starosta předložil k projednání Smlouvu o dodávkách elektřiny pro r. 2024.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno schvaluje uzavření Smlouvy sdružených dodávkách elektřiny mezi Obcí Pržno a
společností Dobrá Energie dle ceníku dodávek elektřiny, kategorie Maloodběr, produkt FIX 12, varianta
6/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/6/2023 bylo schváleno.

blok 6-8

Starosta předložil k projednání Smlouvu o dodávkách plynu pro r. 2024.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno schvaluje uzavření Smlouvy sdružených dodávkách elektřiny mezi Obcí Pržno a
společností  Dobrá Energie dle ceníku dodávek plynu, kategorie Maloodběr,  produkt FIX 12, varianta
6/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/6/2023 bylo schváleno.

blok 6-9

Starosta zastupitele informoval o aktuální situaci týkající se objektu kravína a pozemku 151/2, k.ú. Pržno.
Stav je i po letech v podstatě neměnný.  Probíhají různá jednání na úrovni soudů a exekutorů ve vztahu
k majitelce objektu, bez výrazných změn.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno bere na vědomí informace k pozemku p.č. 151/2, k.ú. Pržno.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 6-10

Žádost o půjčku

Starosta v závěru jednání seznámil zastupitele s tím, že jako předseda SKP a starosta obce obdržel nabídku
společnosti Anglický trávník na pořízení travní  sekačky pro SKP. Stroj má SKP v současnosti cca měsíc
v  zápůjčce  a  k  vyzkoušení.  Zkušenost  po  krátkodobém užívání  sekačky  je  skvělá.  K  zamýšlené  dohodě
s prodávajícím o možném pronájmu nedošlo, preferuje prodej. Cena stroje činí 345 tis. a je možné ji zaplatit
ve více úhradách, kdy při předání stroje je ale nutná  úhrada minimálně 200 tis. Kč.

Starosta připomněl, že nyní nelze žádat o dotace ani dary z rozpočtu obce na r. 2023, neboť by šlo o rozpor
ve  vztahu  ke  Směrnici  o  přidělování  dotací  a  darů,  jelikož  se  vždy  žádá  dopředu  na  budoucí
období. Jediná možnost, jak poskytnout klubu podporu je asi krátkodobá návratná bezúročná půjčka.

Klub tedy žádá obec o finanční pomoc na nákup sekačky. Starosta podotknul, že se pořízení stroje, i přes jeho
počáteční  kupní cenu, jeví jako velice efektivní nástroj, přinášející úspory finanční i časové. Nezanedbatelné
jsou i úspory v oblasti odpadového hospodářství obce, neboť je minimalizován vzniku odpadů BRKO, které při
používání běžné sekačky končí na sběrném dvoře.

Starosta  předložil  i  návrh,  kde  ve  stávajícím  rozpočtu  nalézt  zdroje  pro  případnou  podporu,  přestože
s podobným výdajem obecní rozpočet nepočítal. Konkrétně navrhnul využít zdroje ze zvýšených příjmů z daně
z technických her, které se vyvíjejí lépe, než bylo v rozpočtu pro tento rok předpokládáno. 

Starosta požádal zastupitele o vyjádření a zvážení pomoci klubu s financováním nákupu sekačky ve výši 200
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tis. Kč?

Starosta dále před hlasováním uvedl, že je členem SKP, stejně tak Jiří Matýsek a Libor Sasýn., tudíž jsou
ve střetu zájmů, ale hlasování se budou účastnit.

Diskuze:
Jiří Matýsek vysvětlil stávající způsob údržby areálu SKP
MUDr. Sylva Gistingerováerová sdělila, že by to asi obec neměla platit.
Libor Sasýn se vyjádřil, že ano, pomůže to klubu.
Ing. Milena Tvrdoňová sdělila, že vedení musí vyhodnotit, jestli si to obec může dovolit. Přiklání

se k pronájmu.
Petr Blokša připomněl, že záruka na 12 měsíců stojí navíc 15 tis. Kč.
Vladimír Prachař se vyjádřil pro půjčku..
Jiří Matýsek sdělil, že firma spolupracuje s klubem už přibližně 7 leta je na ni spolehnutí.
Jarmila Gnidová se zeptala, jestli v případě, že SKP požádá na rok 2024 dotaci na provoz a

nedostanou příspěvek navýšen, z čeho výdaje na sekačku SKP doplatí?
Petr Blokša sdělil, že SKP má nějaké úspory a také každoroční příjmy, avšak plánuje

i další investice a údržbu a mohlo by tak dojít zcela k vyčerpání finančních
zdrojů na údržbu a běžné výdaje.

Radomil Jaroš se vyjádřil pro podporu půjčky klubu.
Ing. Ivana Konopková sdělila,  že pokud bude podpora přidělena měla by být formulována jako

krátkodobá návratná bezúročná

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Pržno schvaluje  návratnou krátkodobou bezúročnou půjčku ve výši  200.000,-  Kč
na nákup sekačky pro SK Pržno a pověřuje starostu k přípravě Veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí
návratné finanční výpomoci z rozpočtu Obce Pržno

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/6/2023 bylo schváleno.

Ověřovatel: Jarmila Gnidová, Jiří Matýsek, Monika Adamcová   ............................................................
 
Starosta Petr Blokša   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 30. 6. 2023


